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      	The plot of the land is in the countryside, close to a village and a river fringed by poplars, and at the side of a small road. The north-south implantation enables one to benefit from the optimum orientation and to have the best views of the countryside.

The two independant parts correspond to the usage the family were after. They communicate via a central space, conceived as a living room with a transparent roof, mainly ventilated by the roof and the sliding panels of the facade.

The regular rythm of the openings on the west, south and east facades makes for tremendous transparency, offering from within an almost uninterrupted view of the countryside, each bay providing its particular framing of this.

The different spaces of the house have a variable "climatic" ambience, offering the inhabitants the possibility of migrating from one spot to another according to the season and the time of the day, in order to find the most pleasant of sensations there.
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      	Le terrain est dans la campagne, à proximité d'un village, d'une rivière bordée de peupliers, et au bord d’une petite route.

L'implantation, nord-sud, permet de bénéficier de la meilleure orientation et de prendre les meilleures vues sur la campagne

Les deux parties indépendantes, correspondent à l'usage souhaité par la famille. Elles communiquent par un espace central, conçu comme un séjour au toit transparent, très largement ventilé par le toit et les ouvrants de la façade.

L’alternance régulière des ouvertures sur les façades ouest, sud et est, apporte une grande transparence, offrant, depuis l'intérieur, une vue presque continue sur la campagne, avec pour chaque baie des cadrages particuliers.

Les espaces de la maison ont des ambiances "climatiques" variables, offrant aux habitants la possibilité de migrer d’un lieu à l’autre suivant la saison et les heures, pour y trouver les meilleures sensations.
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